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 "Κεντρικό ζήτημα στις διαπραγματεύσεις με την Τρόικα είναι το ποσοστό κέρδους των
φαρμακοποιών. Εμείς θα εκπληρώσουμε τις υποχρεώσεις μας στο ακέραιο, αλλά πρέπει να
γνωρίζετε πως το θέμα του ποσοστού κέρδους είναι   αρκετά σύνθετο."
 Τα παραπάνω τόνισε μεταξύ άλλων ο υπουργός υγείας κ. Μάκης Βορίδης στην πρωινή
ενημερωτική εκπομπή του  ΣΚΑΙ  «ΠΡΩΤΗ ΓΡΑΜΜΗ»
 Απαντώντας στις ερωτήσεις των δημοσιογράφων για μείωση του κέρδους στο 15%, ή στο
17,5% ο υπουργός ανάφερε πως ο τρόπος υπολογισμού είναι αρκετά σύνθετος και δεν
μπορεί κανείς να προσδιορίσει ακριβώς τα ποσοστά.
 «Θα εκπληρωθεί η υποχρέωση με έναν τρόπο όσο δικαιότερο γίνεται. Η προσπάθεια θα
είναι μια καλή λύση για όλους» είπε χαρακτηριστικά για να συμπληρώσει αναφερόμενος
γενικά τον υγειονομικό χώρο «πως όλος ο κόσμος έχει προσαρμοστεί σε ένα πολύ μεγάλο
ποσοστό».
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